
 

 

  

 

 

 

 

 ERHVERVS- OG 

VÆKSTMINISTEREN 

 

4. september 2014 

 

 

Besvarelse af spørgsmål 202 alm. del stillet af Udvalget for Landdi-

strikter og Øer den 20. august 2014 efter ønske fra Erling Bonnesen 

(V). 

 

Spørgsmål:  

Er ministrene enige i, at det er et stort problem som beskrevet i Fyns 

Amts Avis 19/8-14: ”Gårdejer: jeg er stavnsbundet”, at landmænd har 

meget vanskeligt ved at indberette de lovpligtige oplysninger til myndig-

hederne som krævet. 

 

Svar: 

Regeringen er opmærksom på, at der er områder i landet, hvor dækningen 

er mindre god, og har med bl.a. ”Bedre bredbånd og mobildækning i hele 

Danmark” fra marts 2013 taget en række tiltag for at adressere dette, jf. 

min besvarelse af ULØ spørgsmål 199.  

 

NaturErhvervstyrelsen har desuden oplyst følgende, som jeg kan henhol-

de mig til: ”En forbindelse med hastigheder på ca. 0,5-1 Mbit/s upload er 

tilstrækkelig til at gennemføre de lovpligtige indberetninger på deres om-

råde. Det vurderes, at kun de 2-3 største bedrifter i Danmark kan have 

udfordringer ved ansøgning om arealstøtte med en normal ADSL ha-

stighed, men for hovedparten af de 44.000 årlige elektroniske ansøgere af 

arealstøtte vil en normal ADSL være helt tilstrækkelig.”  
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